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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 

Protokół nr 60/2022 
 

LX sesja nadzwyczajna w dniu 09 listopada 2022  
Obrady rozpoczęto 09 listopada 2022 o godz. 16:04, a zakończono o godz. 16:08 tego samego 
dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LX sesję nadzwyczajną. Radni potwierdzili swoją obecność 
w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum.  
 
2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 
grudnia 2021r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Wyjaśniła, że na wniosek MGOPS 
zwiększa się dochody oraz wydatki w wysokości 256 020 zł celem realizacji ustawy z dnia 15 
września 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach źródeł ciepła w związku z sytuacja na rynku paliw. 
Środki na realizację zadania zostały przekazane z funduszu przeciwdziałania COVID-19. Podjęcie 
uchwały pozwoli wypłacić w jak najszybszym czasie pieniądze mieszkańcom, którzy złożyli 
wnioski o dopłatę do innych źródeł ciepła.  
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Radna Magdalena Woźniak spytała czy te pieniądze zostaną nam zwrócone? 
Skarbnik udzieliła odpowiedzi, że środki już wpłynęły tylko nie możemy ich wydać bez planu. 
Radny Piotr Sędziak spytał, jaki jest procentowy udział tych pieniędzy w stosunku do wniosków, 
czy na wszystkie mamy pokrycie? 
Skarbnik Agnieszka Kowalska udzieliła odpowiedzi, że jest to pierwsza transza dla dodatków do 
innych źródeł ciepła. 
Wypowiedź uzupełniła Wiceburmistrz informując, że zostało złożonych 688 wniosków o dopłatę z 
tytułu wykorzystywania niektórych źródeł ciepła w tym 37 zostało rozpatrzonych odmownie.          
O dodatek węglowy zostało złożonych 1800 wniosków, z czego połowa została już rozpatrzona, 
wypłacono już ponad mln złotych. 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28 grudnia 2021r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (8) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur Maicki, Michał 
Mierzwa, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3. Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 60 sesję o godz. 16.08. 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

   

 
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
 
 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 
 


